
SHP- kwartaalnieuws  4e kwartaal 2023. 
 
Het algemeen bestuur is bij elkaar geweest op 18 oktober en 6 december, het platform op 18 
december en de Achterban bijeenkomst was op 6 november. 
Het DPO overleg vond plaats op 26 oktober, 22 november en 14 december. 
 
In het AB overleg van 18 oktober is het concept van de uitvoeringsagenda 2024 behandeld. 
Opmerkingen zullen worden teruggekoppeld in het DPO overleg van 26 oktober en de 
achterbanbijeenkomst van 6 november. 
In het AB overleg van 6 december is opnieuw gesproken over de stand van zaken van de 
uitvoeringsagenda van 2024 en zijn de laatste aanpassingen besproken.Verder stond bij 
deze bijeenkomst de voorbereiding van de platformbijeenkomst van 18 december en het 
DPO van 14 december op de agenda. De evaluatie van de werkwijze van SHP in 2023 heeft 
geen nieuwe verbeterpunten gebracht. 
 
In de Platform bijeenkomst van 18 december hebben Raymond van de Zee en Fleur van 
Duijnhoven van de Gemeente ’s-Hertogenbosch een presentatie gegeven over duurzame 
alternatieven voor aardgas, omdat de gemeente ’s-Hertogenbosch als doel heeft in 2045 
geheel aardgasvrij te zijn.  
De jaarrekening en begroting zijn gepresenteerd alsmede de evaluatie van de werkwijze van 
het SHP. 
 
Voor de achterban bijeenkomst van 6 november heeft het SHP de bewoners van ’s-
Hertogenbosch uitgenodigd om met ons en de wethouder van Wonen het gesprek aan te 
gaan over de organisatie van wonen en zorg en de bouw van huisvesting voor ouderen in de 
toekomst. 
In zijn inleiding zegt wethouder Pieter Paul Slikker dat de gemeente het gesprek aan wil 
gaan om samen te kijken wat de wensen en suggesties zijn. Hoe (toekomstige) ouderen 
willen wonen en wat nodig is als mantelzorger. Wat kunnen we samen doen en waar kan de 
gemeente bij helpen. 
Hij laat door middel van sheets wat voorbeelden zien van de huidige situatie en 
mogelijkheden voor de toekomst. 
Hij vertelt dat de gemeente een Bossche Burgerberaad wil samenstellen van 120 bewoners 
die een dwarsdoorsnede vormen van de gemeente en die zich gaan buigen over het 
vraagstuk hoe we, gezien de dubbele vergrijzing, kunnen komen tot een zorgzame 
samenleving. 
Gevraagd wordt aan de aanwezigen om in groepjes, door middel van onderstaande vragen, 
hun wensen en suggesties met elkaar te bespreken: 

1.  Welke wensen heb je/ zou je hebben om als oudere prettig te kunnen wonen? 

2. Wat betekent dat voor het huis, de buurt en noodzakelijke voorzieningen? 

3. Zou je willen verhuizen als je meer zorg of minder woonruimte nodig hebt en wat is 

daarvoor dan nodig? 

4. Welke ondersteuning zou je nodig hebben en wat zou je zelf kunnen regelen? 

5. Welke ideeën en oplossingen heb je om de te verwachten problemen ( te weinig 

personeel en mantelzorg, hoge kosten) bij de zorg voor ouderen kleiner te maken? 

De gezamenlijke bespreking van de uitkomsten en de discussie die hierop volgde is te 
uitgebreid om in dit verslag op te nemen, maar Diny geeft aan dat het SHP de uitkomsten 
van deze vraagstellingen zeker mee zal nemen in het overleg met het DPO. 
 
In het DPO overleg van 26 oktober is gesproken over: 
Informatie over hernieuwde gezamenlijke communicatie strategie m.b.t. Prestatieafspraken. 
Informatie  over resultaten Ethos telling dak- en thuisloosheid. 
Uitvoeringsagenda Prestatieafspraken 2024 
Doel: richting geven op bestuurlijke bespreekpunten concept-uitvoeringsagenda 



Presentatie met het Doel te informeren over ontwikkelingen Thuispoort (opvolger van 
Woonservice Regionaal), specifiek m.b.t. organisatiestructuur. 
In een extra overleg van het DPO op 22 november is gesproken over de te verwachten 
huursomstijging. 
In het DPO overleg van 14 december zijn de jaarcijfers 2022 en de begroting 2024 van het 
SHP gepresenteerd en goedgekeurd. 
Aan de orde is geweest het vaststellen van (hernieuwde) werkafspraken gezamenlijke 
kosten m.b.t. prestatieafspraken en over de lokale betrokkenheid bij de ontwikkelingen van 
Thuispoort. 
 
Diny en Ifna zijn, ergens in oktober, naar een bijeenkomst genaamd  “Van ik naar wij” 
geweest die georganiseerd werd door de gemeente ’s-Hertogenbosch om de sociale cohesie 
beter vorm te geven. Het was een interessante bijeenkomst waar contact is gelegd met 
Farent aangaande betrokkenheid van jongeren bij het werk van het SHP. 
 
De werkgroep Energie en Duurzaamheid (Circulariteit) is 26 oktober naar de tweede sessie 
geweest over Circulariteit in De Stolp. 
Aanwezig waren medewerkers van een aannemer en van de woningbouwcorporaties. 
Hier werden 3 groepen gevormd om te discussiëren over Biobased bouwen, Onderhoud en 

Renovatie en Financiële haalbaarheid van deze materie.  
De meningen die naar boven kwamen over beleid maken, de toepassingen, de eisen die 
gesteld worden en de uitvoering, bleken voor velen toch nog behoorlijk ver uit elkaar te 

liggen om er direct mee te beginnen. 
 
De landelijke burendag vond plaats op 23 september. Lamber informeerde ons over de 
burendag die gehouden is in zijn wijk, die mede door de werkgroep Welkom in de buurt, de 
huurdersvereniging en andere instanties georganiseerd was. Het was een geslaagde dag die 
een vervolg gaat krijgen in andere buurten. Voor de volgende buurt, te weten het 
Eikendonkplein zijn, in samenwerking met de daar aanwezige Huurdersvereniging,  de 
voorbereidingen al gestart. 
 
 
Promotiefilmpje SHP staat op deze site onder “wie zijn wij”. 
 
Het  SHP heeft een Twitter-account. De moeite waard om u aan te melden. 
@SHP_DenBosch   
We hebben ook een facebook account. Je kunt je aanmelden via 
https://www.facebook.com/groups/580129242922578  

https://www.facebook.com/groups/580129242922578

